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Beretningen	for	det	forløbne	år	giver	anledning	6l	refleksion	og	et	6lbageblik	på	året,	der	er	gået.			

Det	forgangne	år	må	siges	at	have	stået	i	Covid-19`s	tegn.	Vi	måDe	aflyse	vores	planlagte	generalforsamling	
og	aFolde	bestyrelsesmøder	på	Skype.	Ciovid-19	har	vendt	op	og	ned	på	alles	hverdag	og	vi	må	du	alle	som	
befolkning	indreDe	os	eIer	en	ny	hverdag	hvor	der	i	højere	grad	er	fokus	på	hygiejne	og	det	at	passe	på	sine	
medmennesker.		

Bestyrelsen	kan	med	6lfredshed	konstatere	at	vores	grønne	vedligeholde	er	6lfredss6llende	og	vores	
fællesområder	ser	pænt	ud	6l	gavne	for	medlemmerne.	Vi	har	dog	besluDet	at	renovere	legepladsens	
faldunderlag,	således	at	vi	får	eIerset	deDe	6l	gavn	for	voksne	og	børn	der	færdes	på	legepladsen.		

Containerpladsen	har	ligesom	de	andre	år	været	genstand	for	dialog.	I	den	forbindelse	er	der	flere	
medlemmer	der	har	ydret	ønske	om	at	få	containere	flyDet,	plantet	en	ny	hæk	eller	fundet	på	en	anden	
løsning	for	at	skærme	af	for	udsynet	6l	containeren.	Bestyrelsen	er	åben	for	dialog	herom	og	vil	derfor	
foreslå	en	nærmere	drøIelse	af	deDe	på	generalforsamlingen.	I	den	forbindelse	vil	vi	senere	i	dag	åbne	for	
en	forhåbentlig	posi6v	og	spændende	debat	herom.	

Året	bød	også	på	en	fælles	arbejdsdag	i	solskinsvejr	med	bl.a.	klipning	af	hække,	rivning,	oprydning	mv.	Der	
var	mange	hjælpende	hænder	både	fra	børn	og	voksne,	der	lagde	kræIerne	i.	EIerfølgende	kunne	vi	
sammen	nyde	grillede	pølser	og	drikkevare.	Fra	bestyrelsen	skal	der	igen	i	år	lyde	en	stor	tak	for	alles	
indsats,	og	vi	håber	selvfølgelig	på	at	se	endnu	flere	parceller	næste	år.	

Bestyrelsen	vil	i	denne	forbindelse	godt	opfordre	alle	medlemmerne	6l	at	vedligeholde	deres	grønne	
områder,	der	grænser	ud	mod	fællesarealer:	klippe	hække,	slå	græs,	Rerne	ukrudt	mv.,	så	vi	i	fællesskab	kan	
holde	vores	områder	pæne	og	vedligeholdte,	således,	at	vi	alle	kan	færdes	i	området	og	nyde	synet	af	en	
aDrak6v	ejerforening.	Ligesom	vi	også	gerne	vil	opfordre	medlemmerne	6l	at	6lmelde	sig	vores	nyhedsbrev	
på	hjemmeside,	da	der	løbende	kommer	interessante	og	brugbare	nyheder	ud	fra	bestyrelsen.		

Som	det	sidste	vil	jeg	rig6g	gerne	takke	af	som	formand	for	Grundejerforeningen	Elvergården,	da	vi	har	
besluDet	at	flyDe	fra	foreningen	med	udgangen	af	i	år	og	jeg	derfor	ikke	genops6ller	6l	bestyrelsen.	Det	har	
været	nogle	rig6g	spændende	og	interessante	år	med	en	masse	bestyrelsesarbejde	og	hyggelige	møder.	
Der6l	skal	lyde	en	stor	opfordring	6l	nye	interesserede	medlemmer	6l	at	melde	sig	som	medlem	6l	vores	
bestyrelse	når	der	senere	i	aIen	skal	være	valg.	

Sidst	men	ikke	mindst,	vil	bestyrelsen	benyDe	lejligheden	6l	at	takke	for	året,	der	er	gået,	og	sige	
velkommen	6l	de	nye	medlemmer	som	vi	heldigvis	løbende	for	nye	af.	

Med	de	bedste	hilsner	og	på	vegne	af	bestyrelsen.		

Jakob	Sjøl,	Formand.


